
  

Ekstraordinær Generalforsamling 29/10-2022 kl. 11  

1. Valg af dirigent og referent 

2. Godkendelse af dagsordenen 

3. Orientering om ændringer i bestyrelse, lokale plan og udstillingsplan 

4. Fremlæggelse af foreløbigt budget for 2023 til høring 

5. Eventuelt 

Referat: 

Velkomst ved Merete, der bød velkommen til de deltagende og beklagede vi havde ramt en dag, hvor så 

mange ikke kunne, og takkede de ca. 25, der havde vist engagement ved at melde afbud. 

Mødt op var 21 medlemmer + 2 på Teams og 6 fra bestyrelsen. 

1. Lars Scheffmann valgt som dirigent og Gunvor som referent. Lars konstaterede at 

generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

2. Dagsordenen blev godkendt. Dirigenten gav derefter ordet til Merete. 

3. Merete orienterede først om ændringerne i bestyrelsen: 

Christine, som blev valgt på GF 2022, måtte af personlige årsager sige fra, så indtil sommeren var vi 

6 bestyrelsesmedlemmer med hjælp fra suppleanterne. Da Karina var flyttet til Danmark, trådte 

hun ind som 7. bestyrelsesmedlem. Fra 1. september byttede Jacob og Eva Kobel plads, så Eva blev 

bestyrelsesmedlem og Jacob suppleant. Da Jacob var næstformand, konstituerede vi os 

efterfølgende med Karen som næstformand. Så bestyrelsen ser indtil næste ordinære GF sådan ud: 

 

Merete Poulsen   formand 

Karen Vestergaard Madsen næstformand 

Tommy Poulsen  kasserer 

Gunvor Kampp  sekretær 

Vincent Fisker  bestyrelsesmedlem 

Karina Helledie Vandkrog  bestyrelsesmedlem 

Eva Kobel  bestyrelsesmedlem 

Jacob Lundgaard  suppleant 

 

Merete oplyste derefter, at fordi Jacob i juni meddelte, at han fraflytter pr. 1/1- 2023, men at 

Gunvor gerne vil blive boende, bliver der foretaget nogle ændringer i fordeling af areal og udgifter, 

da Gunvor som enlig pensionist ikke bare kan overtage lejemålet uændret. 

I processen, har der været overvejet og undersøgt de muligheder vi kunne forestille os: 

Kan Galleriet overtage det hele? – nej, så kan økonomien ikke hænge sammen. 

Kan lejemålet opdeles i 2 adskilte dele? – nej, dels er udlejer ikke interesseret, dels er der så mange 

ting og områder, som er fælles, at det vil være umuligt. 

Kan der laves en ny fordeling af arealer og udgifter, som er mulig og retfærdig for begge parter. 



Merete og Tommy lavede en masse udregninger, og kom frem til et resultat, sammen med resten 

af bestyrelsen og suppleanter, men uden Jacob og Gunvors deltagelse, som vi håber på 

medlemmernes opbakning til. 

Konsekvenserne for galleriet er:  

- at der er en ”vicevært” som passer og holder øje med stedet udenfor åbningstid: bl.a. pasning af 

fyr, græsslåning, ukrudt, modtagelse af pakker, indkøb m.m. 

- at foreningen overtager en større del af forbrugsafgifterne 

- at foreningen skal skaffe flere indtægter: 

• Vi udvider fra 5 til 6 årlige udstillinger plus evt. Jul på Helnæs 

• Vi SKAL søge tilskud fra Assens Kommune 

• Vi udvider antallet af udstillingspladser 

• Vi SKAL have flere udstillende medlemmer 

• Vi kan tilbyde mulighed for at booke billig overnatning 

• Vi SKAL spare på udgifterne 

Vi udvider udstillingspladserne ved at bygge en mur gennem stuen i lejligheden, så ca. 30 kvadratmeter 

bliver lagt til galleriet. Det giver én stor vægplads, 2 små vægpladser, 2 gulvpladser og en billedhyldevæg. 

Desuden bliver et af værelserne i lejligheden med tilhørende toilet til ”gæsteværelse”, som udstillere, der 

kommer langvejs fra, kan booke. 

Bemærkninger fra medlemmer: forslag om at lave gelænder og skridsikre trin op til det nye galleriområde. 

Spørgsmål om Gunvor kan klare træpilleleveringer selv, og det kan hun ikke, men de højst 4 gange om året, 

hjælper andre bestyrelsesmedlemmer. Gunvor opfordres til at lave en liste på opslagstavlen i køkkenet, som 

vagterne evt. kan hjælpe med på stille dage. 

4. Tommy gennemgår budgettet for 2023, som er et stramt budget med et meget lille overskud, og 

som jo er afhængigt af, at udstillingerne fyldes op. Vi har nogle penge stående, men skal helst 

komme ud med overskud, og forbrugsafgifterne kender vi ikke helt. Vi kender dog prisen på 

træpiller indtil mats/april, fordi vi har en aftale med vores leverandør, så det indtil efteråret højst er 

3 paller vi ikke kender prisen på. 

Nogle af de steder, der kan spares noget er bl.a. på rengøring. Fordi vi laver lidt kortere udstillinger 

med flere udstillere, er der flere til at dække vagtplanen, så vi forsøger at lave, så én af vagterne 

kan være 3 timers rengøring lige før opstilling/-hængning. Og så bager vi kager selv igen, hvad vi 

kan gøre til ca. ½ pris af, hvad bagerens kager koster. 

Bemærkninger og forslag fra medlemmer:  Forslag om at finde billige/gratis materialer. Forslag om, hvis vi 

gerne vil noget, og det kniber med økonomien, at lave en donorindsamling blandt medlemmerne. Det 

anføres at vægpladserne er for dyre!  Og at for at få flere gæster er det vigtigt at bruge alle tilgængelige 

platforme som event.dk og kultunaut. Vi opfordres til at forsøge at finde en journalistven. Forslag om at 

tilbyde kendte kunstnere at være gæsteudstillere som trækplaster og i det hele taget benytte 

gæsteudstillere. 

Da der ikke er nogen afstemning, opfordrer dirigenten til ved håndsoprækning at tilkendegive, om 

medlemmerne er tilfredse med bestyrelsens arbejde og giver mandat til at arbejde videre ud fra dagens 

oplysninger! Dette er der entydigt opbakning til       

5. Bemærkninger fra medlemmer: opfordring til at sætte kontingentet op, hvilket skal komme som 

forslag til den ordinære generalforsamling og først kan gælde fra 2024 

Opfordring til at slette Langager i navnet, bl.a. fordi kun få ved hvor Langager er. hvilket også skal 

komme som et forslag til den ordinære generalforsamling, og vil være administrativt vanskeligt, da 

det i så fald skal ændres rigtig mange steder på nettet. Så i stedet prøver vi at fremhæve Mejeriet. 



Det er godt at juleudstillingen bliver til noget. Stor tak til bestyrelsen for deres store arbejde. Gunvor 

takker især Merete og Tommy for deres ekstraordinært store arbejde for at finde en løsning i 

forbindelse med Jacobs fraflytning. 

Dirigenten takker for god ro og orden og ophæver generalforsamlingen. 

Merete gennemgik efterfølgende øvrige ændringer vi laver næste år: 

• Podiepladser bliver til gulvpladser, som består af 3 eller 4 podier der står på bestemte pladser, 

d.v.s. at man ikke kan købe enkeltpodier. Derved slipper vi for at slæbe rundt på podierne, hvilket 

slider på både podierne og dem, der skal flytte på dem. Desuden slipper vi for puslespillet med, 

hvem der skal have hvilke podier, og hvor de nu skal stå. 

• Trykte billeder/ting – uanset om det er plakater eller kort skal være signerede og nummererede. 

Kort skal sælges fra trådhylderne i galleriets kasser.  

• Vi genoptager ferniseringer ved hver udstilling på 1. lørdag i udstillingsperioden. 

• Prisen for hyldepladser sættes op fra 150kr til 175kr. Montrer, bøjlestænger og podier tilsvarende. 

Vægpladser sættes ikke op. 

• Vi laver arbejdsdage i det tidlige forår. Oplysninger herom kommer i nyhedsbreve og på Facebook. 

 

 

 

 


